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Caldes, Cassà, Llagostera 

Les Associacions de Veïns salten fronteres 
LLAGOSTERA (Del nostre corresponsal Joan Ventura 
Brugulat). - Per a establir contactes de veihatge, ha tingut 
lloc a Cassà de la Selva una reunió amb representants de les 
Associacions de Veïns de Cassà, Caldes i Llí^ostera. A cau
sa del fet que era la pirimera trobada conjunta (les Associa
cions de Caldes i Cassà, de fa un temps qüe editen "El Bro
llador", revista-portaveu dels associats), no hi havia ordre 
del dia establert, però sí que individualment cada entitat 
duia uns punts per tractar, que després de molts canvis 
d'impressions varen quedar centrats en: 

1. - Finalitats i objectius de la 
reunió. 

2. - Procurar la integració de 
l'A. de V. de Llagostera en l'ela
boració d"'El Brollador", ens in
dispensable per informar i man-
tenit viu el contacte amb els as
sociats i els veihs en general. 

3. — Necessitat de crear una 
comissió amb les tres associa
cions, i en cas d'ésser factible, 
actuació a curt termini. 
. 4,. - Intentar recuperar la Fes-

ta-aplec de Sant Vicetiç (Escalet) 
antiga i anomenada —en el seu 
temps— festa popular, que pràc
ticament es troba situat enmig 
del triangle equilàter que formen 
les tres poblacions (una de l'altre 
disten 7 Kms.). 

En el primer punt va quedar 
clar la necessitat que hi ha per 
part de tothom de portar enda
vant aquesta unió, car són molts 
els treballs en l'aspecte manco-
munitari que es. poden dur a ter-

Crida 

Es preparen 

els Focs de 

SantJoan 

Hem rebut, amb prec de 
publicació,, la següent nota 
del Secretariat de "Focs de 
Sant Joan". 

"El passat dia 6 va cele
brar-se a Lleida una trobada 
dels equips de Focs de Sant 
Joan, per preparar la festa 
d'enguany; 

Com ja és tradi-' 
cional, el 23 de Juny, mi
lers de fogueres dels Paisos 
Catalans s'encendran amb una 
mateixa flama, encesa la nit 
abans, al cim del Canigó. 

En aquesta trobada va 
parlar-se dels itineraris de la 
flama (amb cotxe i avioneta), 
de la confecció dek material 
comú (adhesius, cartells...), i 
de l'organització dels equips. 

A més a més va fer-se una 
crida a tothom qui vulgui 
participar- enguany, perquè 
s'adreci al secretariat dels 
Focs de Sant Joan - Omnium 
Cultural, Montcada 20 Barce
lona. 

Aquells qui vulguin poden 
enviar a aquesta mateixa 
adreça, les seves adhesions a 
la campanya de les nostres 
festes". 

me, i no solament d'associacions 
sinó també,a nivell d'Ajunta
ment. Pensem amb solucions 
col.lectives i molt necessàries: 
d'aigües, escombraries, apaga-
focs, sanitat, etc, etc. 

"El Brollador", sense 
problemes -

:"EL Brollador" va néixer a 
Caldes de Malavella, que és l'As
sociació que fa més temps que 
rutlla, i potser la que té més inci
dència en el sentit que aglutina 
una sèrie d'activitats que en els 
altres dos pobles, les duen a ter
me diferents entitats. Fa cosa 
d'un any la varen començar a 
editar amb Cassà, i la importàn
cia del seu contingut és sovint 
tema de comentari i discussió. 
Ara amb la possible inclusió de 
l'A. de V. de. Llagostera, seria 
una manera essencial de consoli
dar la tasca de conjunt. 

El punt potser més important 
era el de la creació de la comissió 
mixta, ja que significa la conti
nuïtat de l'actuació en general. 
Així es va arribar a l'acord que 
una vegada consultades les dife
rents assemblees, en cas d'ésser 
acceptat, es formarà una junta 
de nou membres (tres per Asso

ciació). Aquest treball pot ésser 
bàsic, eh el caire d'assessora
ment, coordinació i actuació fu
tura. 

La Festa de Sant Vicenç, es 
va acordar en un principi que es 
faria, però no va quedar determi-
nadani la data, ni el tipus d'orien
tació que se li pretén donar. 

A més de l'exposat es plante
jaren diferents temes, que no van 
poder ésser tractats per manca 
de temps, però que són impor
tants de ressenyar, com per 
exemple el greu cas que exposa
ren els de Caldes, que treuen l'ai
gua potable de la vila de la riera 
Benaula, que sofreix actualment 
ün alt nivell de contaminació a 
causa d'unes granges de porcs i 
vedells situades entre Caldes i 
Llagostera^ que si bé tenen un 
sistema de depuració, són total
ment insuficients. També es va 
comentar el fet que mentre a 
Cassà és pot assistir a les perma
nents municipals, a Caldes i Lla
gostera no, i fins i tot en aquest 
darrer no se'ls permet l'entrada 
a la resta del Consistori. 

Incidència de les A.A. V.V. 

L'A. de V. de Ll^ostera, res
saltà de que són conscients de la 
poca representativitat que tenen 
dins de la població, car si bé fa 
un any que estan en funciona
ment i són diverses les activitats 
de tot tipus realitzades, el nom
bre de socis —els quals p^uen 
25 pessetes mensuals^ no arriba 
als cinquanta. 

L'A. de V. de Caldes, diuen 
que són uns 220 socis, però que 
molta part és degut a que cada 
setmana oi^anitzen el cinema in-
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"EI Brollador", signe visible d'obertura.-

fantil, gratuit per als socis. Tam
bé que l'actual Ajuntament és 
format per gent que eh la seva 
majoria havien estat en l'Associa
ció, la qual cosa és un bon pre
cedent. 

L'A. de V. de Cassà, que 
compta amb uns 150 socis, han 
fet diferents i significatives acti
vitats, destaquem la confecció 
d'un programa, municipal, que 
varen donar a conèixer en les 
passades eleccions, i que ha tin

gut un ampli ressò, no solsamerit 
a la població sinó a nivell de les 
comarques. 

Els problemies generals queda-
• ven centralitzats amb la total 
manca de recursos econòmics (el 
desavantatge d'ésser indepen
dents, locals i autònoms) i el de
sinterès i falta de conscienciació 
en bona part de la gent, respecte 
de la problemàtica local. 

Es va acabar convocant una 
nova trobada pel juny a Caldes. 

Lloret de Mar 

Els veïns de Piferrer no volen tómbola 
LLORET (Del nostre correspon
sal Josep 'Drull). — Els veihs de la 
Plaça Piferrer han. presentat un 
escrit de protesta per la instal·la
ció d'una tómbola. Les raons són 
les mateixes que en anys ante
riors: lesió d'interessos, estètica i 
brutícia. La protesta de l'any 
passat ni tant sols no els va ser 
contestada. Els vei'ns es queixen 
també que no hi ha hí^ut cap in
formació pública per la conces
sió d'aquesta tómbola i que a les 
poques hores d'haver presentat 
la reclamació la tómbola s!ha co
mençat a muntar. 

Recordern que l'alcalde va ha
ver de fer servir el seu vot de 
"qualitat", en el ple del dia setze 
per decidir'aquesta concessió i 
també que havia de ser sabedor 
de la posició dels vei'ns car havia 
estat en l'ajuntament anterior. 
Tot seguit reproduim la carta 
adreçada pels vei'ns a l'ajunta
ment, que és la mateixa que ha
vien escrit ja fa un any: 

"Els sota-signants, vei'ns 
d'aquesta Vila, amb negoci esta
blert a la Plaça Pifenrer o en zona 
pròxima, posen a la consideració 
de la seva Presidència i al Consis
tori en general, el següent: 

Es de domini públic, que la 
instal.lació de la tómbola a la 
Plaça Pifenrer ha portat de sem
pre inconvenients que han mo
gut protestes dels vei'ns afectats, 
per considerar-ho lesiu a llurs in
teressos, antiestètic i un cúmul 

Els veïns consideren que la tómbola que s'instal.la és antiestètica i fa de cúmul de deixalles (Foto Trull) 

d'escombraries. 
L'anterior Consell Municipal 

va atendre aquesta qüestió i en 
una reunió a la qual vàrem ser 
convocats es va acordar que seria 
aquella la darrera vegada i fou 
tramès a cada industrial afectat 

un ofici de l'Ajuntament on se li 
comunicava aquest acord. 

Ignorem els qui ens dirigim a 
aqueixa digna Presidència si ara 
existeixen motius més poderosos 
per fer taula rasa d'un acord. 

pres am.b tanta raó i de faisó ben 
democràtica, quan aquest procés 
no es feia gaire, i creiem merèi
xer ser-ne sabedors, si us plau."̂  

Mentrestant, respectuosos, 
fem constar la nostra protesta. 

Visqueu molts anys". • 

EAJ-38 RADIO GIRONA 
des de 1933 al servei de Girona O.M. 1.485 Kcs 

I de les seves corharques FM. 88'2 mgcs 
Punt, El, 1979-05-25, p. 8.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)


